

## General Outpatient Clinics with Advance Booking of Priority Disc by Telephone for Civil Servants

### 設有公務員優先籌電話預約服務的普通科門診診所

Name 名稱	Telephone No. 電話號碼	Booking Time* 預約服務時間*
Central Kowloon Health Centre <sup>@</sup> 中九龍診所 <sup>@</sup>	2715 4066	8:30 am - 12:45 pm 1:45 pm - 4:00 pm
Kwun Tong Community Health Centre 觀塘社區健康中心	2345 3929	8:30 am - 12:30 pm 1:45 pm - 4:00 pm
Lady Trench General Outpatient Clinic 戴麟趾夫人普通科門診診所	2414 6711	9:00 am - 10:30 am
Lek Yuen General Outpatient Clinic <sup>^</sup> 瀝源普通科門診診所 <sup>^</sup>	2602 8961	8:30 am - 10:00 am 1:30 pm - 3:00 pm
Sai Ying Pun Jockey Club General Outpatient Clinic 西營盤賽馬會普通科門診診所	2546 1697	8:45 am - 12:30 pm 1:45 pm - 4:30 pm
Violet Peel General Outpatient Clinic 貝夫人普通科門診診所	3622 1134	8:30 am - 12:45 pm 1:45 pm - 4:30 pm
Yau Ma Tei Jockey Club General Outpatient Clinic 油麻地賽馬會普通科門診診所	2272 2413	9:00 am - 12:30 pm 2:00 pm - 4:30 pm

**Note:**

\* Applicable to Monday to Friday and Saturday morning.  
適用於星期一至星期五及星期六上午。

@ Due to renovation works, the priority discs of Central Kowloon Health Centre will be redistributed to Shun Tak Fraternal Association Leung Kau Kui Clinic, Hung Hom Clinic and Lee Kee Memorial Dispensary with effect from 25 October 2021. The telephone line of Central Kowloon Health Centre for advance booking of priority disc for civil servants will remain in service and be picked up by Shun Tak Fraternal Association Leung Kau Kui Clinic, for booking of priority discs of Shun Tak Fraternal Association Leung Kau Kui Clinic only.

由於進行裝修工程，中九龍診所的公務員優先籌於二零二一年十月二十五日起重新調配至順德聯誼會梁銶琚診所、紅磡診所及李基紀念醫局。中九龍診所的公務員優先籌電話預約將繼續維持服務，並由順德聯誼會梁銶琚診所接聽，以安排預約順德聯誼會梁銶琚診所的公務員優先籌。

<sup>^</sup> Starting from 16 August 2021, Lek Yuen General Outpatient Clinic is temporarily relocated to 1/F, The Sir Yue-kong Pao Cancer Centre & The Lady Pao Children's Cancer Centre at Prince of Wales Hospital due to renovation works.

由於進行裝修工程，瀝源普通科門診診所於二零二一年八月十六日起暫時遷往威爾斯親王醫院包玉剛爵士癌症中心及包黃秀英女士兒童癌症中心一樓。